

第 13 回（2022 年） 日本心血管インターベンション治療学会賞 結果について

（CVIT2023 表彰）

■学会賞

最多ダウンロード論文賞

1 位 鈴木 達（熊本南病院 循環器内科）

[Role of acetylcholine spasm provocation test as a pathophysiological assessment in nonobstructive coronary artery disease](#)

2 位 岡村 篤徳（医療法人渡辺医学会 桜橋渡辺病院 循環器内科）

[Possibility of AnteOwl IVUS-based antegrade dissection and reentry using the tip detection method for CTO-PCI](#)

3 位 横井 宏佳（医療法人社団高邦会 福岡山王病院 循環器センター）

[Duration and clinical outcome of dual antiplatelet therapy after percutaneous coronary intervention: a retrospective cohort study using a medical information database from Japanese hospitals](#)

最多被引用論文賞

1 位 澤野 充明（学校法人慶應義塾 慶應義塾大学 医学部 循環器内科）

[Contemporary use and trends in percutaneous coronary intervention in Japan: an outline of the J-PCI registry](#)

2 位 園田 信成（国立大学法人 佐賀大学 心血管不全治療学講座）

[Current clinical use of intravascular ultrasound imaging to guide percutaneous coronary interventions](#)

3 位 齋藤 佑一（千葉大学医学部附属病院 循環器内科）

[Contemporary coronary drug-eluting and coated stents: a mini-review](#)

■編集委員長特別賞

最多引用著者賞

1 位 齋藤 佑一（千葉大学医学部附属病院）

2 位 工野 俊樹（Montefiore Medical Center, Albert Einstein College of Medicine）